

Styrelsemöte: 13-02-2024

Mötets öppnande: 18:30

Närvarande: Henrik S, Anna G, Lisa E, Gustav P, Ingrid E, Sara, Bashir T

Ordförande:

- Henrik har varit i kontakt med kommunen som säger att man inte kommer ta över vårt avtal utan vi kommer behöva ha avtal mellan oss och hyresvärd, i detta fall kyrkan.
- Lokalfrågan diskuterades med kyrkan så sent som igår. Vi planerar att begära extra ersättning. Vi önskar anlita en jurist som undersöker möjligheten att kunna lyckas med processen.

Vice Ordförande:

- Vi har sju barn som börjar nu. Vi behöver inte ta in fler barn under våren.

Ekonomiansvarig:

- Resultat december 2023 -2600kr.
- Totalt för året +450000 kr.
- Detta kommer att korrigeras något när års rapporteringen görs. Pga fakturor som ligger i december som betalades i januari.
- Folksam - uppdaterade löner inskickade
- 2023 års slutliga rapportering kommer nu i februari.

Föreståndare:

- Anna har inte kunnat delta idag men hon har lämnat en rapport/dokument till mötet. För mer information kan dokumentet lämnas ut efter önskemål. Hon har tagit upp bl.a rutiner kring egenkontroll. Det ska finnas egenkontroll för personal med personalhandbok som t.ex. lagar och föreskrifter, löner, semester, försäkringar osv.

Personalansvarig:

- Elin har inte kunnat närvara idag.

Materialansvarig: Lisa

- Miljökontoret har varit på besök för cirka två veckor sedan. Rapporten har lämnats in och kommer att granskas. Vad vi idag vet så var det inga stora saker som behövde åtgärdas. En punkt är till exempel hygien/städet som man hade anmärkt på. En annan sak har varit ventilationen som vi behöver undersöka vidare så att vi uppfyller kraven för god luftkvalitet.

Sekreterare:

- Man önskar någon typ av rapport/dokument/checklista om försäkringar, pension osv som administratören och ekonomiansvarig håller på med så att personalen är uppdaterade och trygga med att saker och ting flyter på som det ska.

IT-ansvarig

- Drulleförsäkring gällande den nya IT utrustningen är under utredning. De alternativ som hittills har tagits fram är att det är lite självrisk. Ingrid återkommer.
- Gällande GDPR så har vi checklistor som är framtagna tidigare. Det vi behöver uppdatera oss är vilka uppgifter vi får lagra/sprida i vår verksamhet.
- Fotografering: En kul grej att ta gruppbilder eller/och individuella bilder. Vi skulle kunna ta en fotograf till förskolan. Vi kommer att kolla intresset och möjligheterna.

Övriga frågor:

- Inga övriga frågor tagits upp.

Mötet avslutas: 20:07